

The **Attractions Industry's**Premier Event in Asia

Hong Kong SAR, China Trade Show: 8-10 June 2022 Conference: 7-10 June 2022

EXHIBITION SCHEDULE 展会流程

MOVE-IN 展会布展 (5-7 June 2022)	Date 日期	Time 时间
Move-in Official Contractor / Freight Forwarder (AMC and APT) 大会指定搭建商 / 物流有限公司进场 (AMC and APT)	Saturday, 4 June – Sunday, 5 June 6月4日,星期六 – 6月5日,星期天	08:00 - 18:00 上午 8 时至下午 6 时
Raw Space Exhibitors larger than 36 sqm Move-in	Sunday, 5 June	09:00 - 18:00
光地展位大于 36 平方米进场	6月5日,星期天	上午 9 时至下午 6 时
All Raw Space Exhibitors	Monday, 6 June	09:00 - 20:00
所有光地展位进场	6月6日,星期一	上午 9 时至下午 8 时
Shell Scheme Exhibitor Move-in	Monday, 6 June	13:00 - 20:00
标准摊位进场	6月6日,星期一	下午 1 时至下午 8 时
Exhibitor Move-in	Tuesday, 7 June	09:00 - 21:00
参展商完成搭建	6 月 7 日,星期二	上午 9 时至下午 9 时
Exhibitor Set-up Deadline	Tuesday, 7 June	17:00
参展商进场期限	6月7日,星期二	下午 5 时

Exhibitors that need additional time to move-in may do so upon request. Please contact Show Management at exhibitors@IAAPA.org in advance or on-site at the Operations Office located in office G503 adjacent to Hall 5C.

参展商如需要额外时间布展,可提出要求。请在发送电邮至 <u>exhibitors@IAAPA.org</u> 或现场到展馆 **5C**,**G503** 办公室向展会管理层提出申请,并注明要求的布展日期及时间。请求必须经过批准,不予保证。

SHOW DAYS 展览日期 (8-10 June 2022)	Date 日期	Time 时间
Trade Show Open 展览会开放时间	Wednesday 8 June – Thursday 9 June 6月8日,星期三 – 6月9日,星期四	10:00 - 17:00 上午 10 时至下午 5 时
Trade Show Open 展览会开放时间	Friday 10 June 6月10日,星期五	10:00 - 15:00 上午 10 时至下午 3 时

During Exhibition period, exhibitors will have access to the hall 1 hour before the opening and 30 minutes after the closing hours to service their exhibits.

] [] [内	0	
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	-----	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	-----	--	--	---	---	--

TEAR DOWN 展位拆卸 (10-11 June 2022)	Date 日期	Time 时间
Exhibition Closes	Friday, 10 June	15:00
展览会结束	6月10日,星期五	下午3时
Move-out hand carry items	Friday, 10 June	15:00
搬离手提物品	6月10日,星期五	下午3时
Power Supply to be switched off		
(lights will remain on)	Friday, 10 June	15:30
所有电源切断	6月10日,星期五	下午 3 时 30 分
(电灯将保持亮着)		



The **Attractions Industry's**Premier Event in Asia

Hong Kong SAR, China Trade Show: 8-10 June 2022 Conference: 7-10 June 2022

Tear-down booths for exhibitors 参展商及 AMC 拆卸展位	Friday, 10 June 6月10日,星期五	15:00 – 24:00 下午 3 时至上午 12 时
Outside contractors' access to hall 非大会指定参展商进馆撤场	Friday, 10 June 6月10日,星期五	18:00 – 24:00 下午 6 时至上午 12 时
Exhibitor Move-Out Completed 参展商撤场完毕	Saturday, 11 June 6月11日,星期六	08:00 - 15:00 上午 8 时至下午 3 时

MOVE-IN DEADLINE 进场期限

Any exhibit booth not occupied by 17:00 on Tuesday, 7 June, will be reassigned at IAAPA's discretion, with no refund to the exhibitor. All exhibits must be COMPLETELY set-up for show management inspection by 17:00 on Tuesday, 7 June or they could incur fines and penalties.

在 6 月 7 日(星期二)下午 5 时前未被占用的展位,国际游乐园及景点协会(IAAPA)保留重新分配的权利,参展商将不获退款。所有展品需于 6 月 7 日 (星期二) 下午 5 前完成搭建,供展会管理层查验,否则会被罚款及处分。

MOVE-OUT NOTES 撤场注意事项

Move-out will begin immediately after the close of the Trade Show at 15:00, Friday, 10 June. **Dismantling of any part of your exhibit prior to the 15:00 show closing on Friday, 10 June will result in a monetary penalty, the forfeiture of accumulated priority points, and potential suspension of future exhibiting privileges.** This policy is strictly enforced!

The return of empty shipping containers will begin beginning at 15:30, in random order. Please keep the aisles clear. **All empty boxes, containers and crates will be returned to the booths on Friday evening. This process will be completed within 4 hours.** Because of the time that return of empty crates or containers may take, please plan your outbound flights accordingly.

Outside contractors can have access to the hall beginning at 18:00.

Please visit the APT counter on-site to arrange freight movement and/or outbound shipping.

Any exhibits, booth equipment, materials, fixtures and fittings left in the hall after 15:00 on Saturday, 11 June by exhibitors or their contractors will be discarded and any removal/cleaning costs will be charged to the relevant exhibitors.

展览会将于 2022 年 6 月 10 日(星期五)下午 3 时结束,撒场将完展览会结束后开始。**任何参展商如于 2022 年 6 月 10 日下午 3 时前开始拆卸展品,将会遭罚款、取消累积的年资积分及取消将来的参展资格**。这政策将会严格执行!

空箱将于下午 3 时 30 分开始随机派送,请保持过道畅通。**所有空的纸箱及木箱会于星期五晚上送回展位,整个过程需时 4 小时。**由于派送空箱需时,请相应地规划您的离境航班。

非大会指定搭建商可下午6时进馆撤场。

请到访 APT 的现场柜台安排货运。

任何于 2022 年 6 月 11 日(星期六)下午 3 时后在展厅内由参展商或搭建商遗留的展品、展位工具、物料、装置及配件均会被弃置,任何因而产生的拆卸或清洁费用将会向参展商收取。

CHILDREN 儿童

No one under the age of 18 is permitted on the show floor during move-in or move-out. 18 岁以下人士严禁于进场及撤场时进入展馆。



The **Attractions Industry's**Premier Event in Asia

Hong Kong SAR, China Trade Show: 8-10 June 2022 Conference: 7-10 June 2022

EDUCATION PROGRAM, SPECIAL EVENTS, TOURS 教育会议及特殊活动, 游览

All IAAPA member company exhibitors are welcome to attend the general Education program sessions for free. Institute programs, breakfasts, receptions, tours, and other events are ticketed and require a registration fee. Tickets can be purchased during through the Exhibitor Registration site (coming March 2022). A full list of events can be found on the conference website.

所有国际游乐园及景点协会(IAAPA)参展商会员欢迎免费用出席教育会议演示。研究所计划、早餐、招待会、游览和其他活动均需购票并支付注册费。购票请参阅<u>这里</u>(将于 2022 年 3 月 22 □ 开放)。完整的活动列表可在<u>会议网站</u>上找到。